
Voorzitter: Grewel

Tegenwoordig zijn 62 leden, te
weten:

Baarda, De Beer, Van den Berg,
Bierman, De Boer, Cohen, Van Dijk,
Van Eekelen, Van Gennip, Ginjaar,
Glastra van Loon, Glasz, Van
Graafeiland, Grewel, Grol-Overling,
De Haze Winkelman, Heijmans,
Heijne Makkreel, Hendriks, Hessing,
Van Heukelum, Hirsch Ballin,
Hofstede, Holdijk, Jaarsma, De Jager,
Jurgens, Ketting, Korthals Altes,
J. van Leeuwen, L.M. van Leeuwen,
Linthorst, Lodewijks, Luijten,
Luimstra-Albeda, Lycklama à
Nijeholt, Meeter, Michiels van
Kessenich-Hoogendam, Pit, Pitstra,
Le Poole, Rensema, Rongen, Roscam
Abbing-Bos, Schoondergang-Horikx,
Schuurman, Schuyer, Staal,
Steenkamp, Stoffelen, Talsma,
Tuinstra, Varekamp, Ter Veld, Veling,
Vrisekoop, Werner, Wiegel, De Wit,
Wöltgens, Van de Zandschulp en
Zwerver,

en mevrouw Sorgdrager, minister
van Justitie, de heren Wijers,
minister van Economische Zaken, en
Melkert, minister van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Zijlstra, Van den Broek-Laman Trip,
Batenburg en Postma, wegens ziekte;

Braks, wegens bezigheden elders;

Gelderblom-Lankhout, Verbeek,
Stevens en Eversdijk, wegens verblijf
buitenlands.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst, die in de
zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer met de voorstel-
len akkoord gaat.

(Deze lijst is, met de lijst van
besluiten, opgenomen aan het eind
van deze editie.)

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat is binnengekomen de
geannoteerde agenda (met bijlagen,
voorzover thans beschikbaar) voor
een vergadering van het Uitvoerend
Comité Schengen op 15 december
aanstaande. Deze agenda telt ten
minste tien het Koninkrijk bindende
besluiten. De betrokken vaste
commissies van de Kamer zullen
hierover hedenmiddag het beraad
beginnen.

Aan de orde is de behandeling van
de wetsvoorstellen:
- Wijziging van de Wet op de

accijns (25349);
- Aanpassing van bijzondere

wetten aan de derde tranche van
de Algemene wet bestuursrecht
(Aanpassingswet derde tranche
Awb II) (25464);
- Regels betreffende de maten,

gewichten, meet- en weeg-
werktuigen en meetinstrumenten
(IJkwet) (25625);
- Regelen met betrekking tot

de organisatie van de bloed-
voorziening (Wet inzake bloed-
voorziening) (25649);

- Wijziging van de Wet
brutering overhevelingstoeslag
lonen en van de Wet gevolgen
brutering uitkeringsregelingen
(25662).

Deze wetsvoorstellen worden zonder
beraadslaging en zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is het Securiteldebat.
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De heer Glasz (CDA): Voorzitter!
Opnieuw heeft een Europese rechter
toegeslagen. Het Hof van Justitie
zorgde voor een chaos in de
Nederlandse rechtspraktijk, want dat
was het echt. En dat allemaal door
het niet voldoen door de regering
aan de verplichting tot notificatie aan
Brussel, waardoor grote onzekerheid
ontstond over de rechtsgeldigheid
van 400 wetten, regels en besluiten
met technische voorschriften. Dat
leidde tot zware kritiek en gezichts-
verlies voor met name Justitie. Een
en ander noopte het kabinet tot, wat
het noemde, een nationale herstel-
operatie.
Deze kritiek en dat gezichtsverlies

ga ik nu niet herhalen, want ik
probeer me te concentreren op die
aspecten die voor de toekomst van
belang zijn om herhaling te
voorkomen. Ik beperk mij tot één
citaat dat voor zichzelf spreekt en
dan heb ik het over dát aspect niet
meer. Het betreft een citaat uit een
commentaar van P.H.A.J. Cremers,
A-G bij het Hof in Arnhem, in het
NJB van kortgeleden. Deze zegt:
’’Erger nog dan die te lang volgehou-
den weigering om openheid te
betrachten is de vraag van het
rechtsstatelijk gehalte van de
handelwijze van deze ministers.
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